
Zápis z výroční členské schůze ZO ČSCH Exotáři Východní Čechy – U letců, 
Hradec Králové, 13.1.2024 
 
Místo konání: restaurace U letců, Hradec Králové 
 
Začátek: 15:00 hod. 
 
Přítomni: 
Jiří Vojtěch, Jiří Stejskal, František Rulík, Jan Potůček, Aleš Flekač, Zdeněk Špalek, Jan Holan, Martin 
Voborník, Arnošt Solař, Jiří Mach (HK), František Rérych, Ladislav Rak, Jan Makyňa, Tomáš Strachota, 
Hana Kratochvílová, Jaroslav Votava, Jan Skořepa, Martin Šimon, Pavel Dobiáš, Lukáš Rohlíček, Alena 
Machová, Jiří Dušánek, Miloslav Poledno, Jiří Mach (Přelouč), Jiří Mach (Vlčí Habřina), Petr Rulíček. 
 
Hosté: 
Josef Markytán, Otto Knížek, Petr Miloš. 
 
 
Navržený program jednání: 
 

1) Zahájení, uvítání – Jiří Vojtěch 
2) Výroční zpráva za r. 2023 – Jiří Vojtěch 
3) Zpráva o hospodaření  za r. 2023 – František Rulík          
4) Zpráva kontrolní komise  -  Aleš Flekač   
5) Informace o naší 1. výstavě  - smlouva, rozpočet, dotace, půdorys, průběh – Jiří Vojtěch, Jiří 

Stejskal          
6) Výlet do ZOO a parků Francie, Monaka a Itálie – Jří Stejskal   
7) Diskuse – návrhy, kritika, placení příspěvků na r. 2024 – František Rulík 
8) Tombola a soutěže  – všichni 
9) Závěr – Jiří Vojtěch 

 
 
Zápis z jednání: 
 

1) Předseda ZO Jiří Vojtěch uvítal přítomné a vyzval k minutě ticha za našeho člena Josefa 
Černého, který nás navždy opustil 1. ledna 2024. Zástupci ZO se účastnili posledního 
rozloučení, které se konalo 5. ledna 2024 v obřadní síni v Hradci Králové – Kuklenách 

 
2) Předseda ZO Jiří Vojtěch přednesl výroční zprávu naší organizace za rok 2023. Proběhlo šest 

členských schůzí včetně výroční, získali jsme pronájem bývalé prodejny potravin v Rozběřicích 
pro výrobu a skladování výstavního fundusu, za výhodných podmínek jsme získali materiál na 
voliéry a klece od Aluhobby. Členové ZO se účastnili výstav EXOTA Olomouc 2023, EXOTIKA 
2023 a CV Chovatel 2023, na které jsme zajišťovali celou sekci exotického ptactva. Pořádali 
jsme tři setkání chovatelů Severovýchodních Čech s přednáškami Františka Brzáka, Josefa 
Nožičky a Václava Štrauba. Podařilo se nám získat dotace od Pardubického kraje na výrobu 
výstavního fundusu. Naší vlastní výstavu v Pardubicích v roce 2024, která uskuteční třetí 
víkend v září v Ideonu Pardubice. 

 
3) Hospodář ZO František Rulík přednesl zprávu hospodaření za rok 2023. Za celý rok dosáhly 

příjmy 273 049 Kč, výdaje 295 522 Kč. Stav pokladny k 1.1.2023 byl 20 351 Kč, účtu 33 998,96 
Kč. Stav pokladny k 31.12.2023 byl 21 879 Kč, účtu 6296 Kč. 

 



 
4) Předseda kontrolní komise ZO Aleš Flekač konstatoval, že v hospodaření s finančními 

prostředky naší ZO nebyla shledána žádná nesrovnalost. Členská schůze je usnášeníschopná, 
je přítomno 28 členů, z toho 25 kmenových a 3 hosté z jiných ZO. 

 
5) Člen výboru ZO Jan Holan informoval o narozeninách našich členů od minulé členské schůze. 

Zároveň vedení ZO popřálo ke kulatým narozeninám našemu členu Jaroslavu Votavovi. 
 

6) Předseda ZO Jiří Vojtěch informoval o zdražení ceníku určování pohlaví u ptáků pomocí 
analýzy DNA u partnerské společnosti Sevaron. Cena pro nás se zvýšila ze 150 na 180 korun 
za jeden vzorek. Sevaron nám v tomto smyslu zaslal novou smlouvu. Zároveň upozorňuje, že 
v roce 2023 bylo příliš mnoho špatně odebraných vzorků. Společnost nabízí možnost školení 
a odebrání vzorků v případě, že se sejde vždy minimálně 20 vzorků. 
 

7) Člen ZO Jan Potůček informoval o počtu získaných podpisů proti vzniku pozitivního seznamu 
zvířat EU, který k dnešnímu dni dosáhl 8474. Během ledna pak očekáváme dalších 1500 
podpisů od organizátorů Fauna trhů v Ostravě, počet podpisů tak přesáhne hranici 10 000. 
Předseda ZO Jiří Vojtěch předal jednateli ZO Jiřímu Stejskalovi a členovi ZO Janu Potůčkovi 
medaili „Za chrabrost v boji“ při organizování podpisové akce proti pozitivním seznamům. 
 

8) Předseda ZO Jiří Vojtěch informoval o plánované změně na pozici hospodáře ZO, kterou 
opouští František Rulík. Na nového hospodáře je navržena Hana Kratochvílová. 
 
Hlasování: 25-0-0 
 
Návrh byl přijat. Hana Kratochvílová se stává novou hospodářskou ZO. 
 
Předseda ZO Jiří Vojtěch navrhl, aby František Rulík zůstal řadovým členem výboru ZO. 
 
Hlasování: 24-0-1 
 
Návrh byl přijat, František Rulík byl zvolen členem výboru ZO. 
 
 

9) Předseda ZO Jiří Vojtěch informoval o zájmu Josefa Markytána o členství v naší ZO.  
Po přestávce výroční schůze nechal předseda ZO Jiří Vojtěch hlasovat o přijetí Josefa 
Markytána za člena naší ZO. 
 
Hlasování: 22-0-3 
 
Návrh byl přijat, Josef Markytán se stal kmenovým členem ZO. 

 
 
10) Jednatel ZO Jiří Stejskal informoval o aktuální situaci s přípravou naší první výstavy v letošním 

roce. Navrhuje ustavit výstavní výbor, který by se věnoval přípravě této akce. 
 
Návrh na složení výstavního výboru: Jiří Stejskal, Jiří Vojtěch, Luboš Tomiška, Jan Potůček, Aleš 
Flekač, František Rulík, Jan Holan a Tomáš Strachota. 
 
Hlasování: 25-0-0 



 
Návrh byl přijat. 
 
Jednatel ZO Jiří Stejskal promítnul vizualizaci výstavních prostor v pardubickém Ideonu. Jde o 
velkou místnost ve tvaru písmene L. V předsálí bude k dispozici prostor pro občerstvení a také 
projektor se smyčkou fotografií z ACPT, Loro Parque a Kaarakin Australia, kterou připraví Luboš 
Tomiška. 
 
V rámci výstavy budou tři stánky: s krmivem, prodejem ptáků a prodejem klecí a voliér 
(Aluhobby). Bude nutné zajistit služby na stáncích, prodeje vstupenek, občerstvení, průvodce pro 
školy a školky.  
 
Předseda ZO Jiří Vojtěch informoval o stavu klecového fondu. V současné době jsou vyrobeny tři 
malé voliéry, tři velké voliéry, 5 ks trojklecí, je třeba vyrobit dalších 20 menších klecí a 7 malých 
voliér. ZO má k dispozici i gastro nádoby a misky na krmení, je třeba jen doplnit držáky. Je třeba 
dokoupit materiál za cca 52 000 Kč. Cena materiálu ale klesá, tak by to mohlo být méně. Jednatel 
ZO Jiří Stejskal nechá hlasovat o nákupu materiálu za tuto cenu. 
 
Hlasování: 26-0-0 
 
Návrh byl přijat. 
 
Předseda ZO Jiří Vojtěch informoval o potřebě oslovovat sponzory, kteří by využili reklamní 
plochy na výstavě. Ukázal reklamní plochy, které budou k dispozici. 
 
Jednatel ZO Jiří Stejskal informoval o přípravě nájemní smlouvy s pardubickým Ideonem pro 19. 
až 22. září 2024, která vyjde na 27 225 Kč s DPH. Následuje hlasování o podepsání této smlouvy. 
 
Hlasování: 25-0-1 
 
Návrh byl přijat. 

 
Jednatel ZO Jiří Stejskal informoval o podání žádosti o dotaci na provoz výstavy ve výši 35 000 Kč 
plus 10 000 Kč v případě, že zde bude výstava mladých chovatelů. Vymazaná věta. Dalších až 
75 000 Kč bude potřeba na dokončení klecí, voliér, apod. Členové  se složí na potřebnou částku a 
peníze jim budou hned po výstavě vráceny. 
 
Propagace výstavy bude probíhat přes místní média a sociální sítě. Počítáme se zvýhodněným 
vstupným pro školy a školky. Návrh na výši vstupného: dospělí 100 Kč, studenti a senioři 50 Kč, 
děti ze škol a školek 30 Kč, přičemž školní výpravy by dostaly při odchodu po jedné vstupence 
každému dítěti pro další návštěvu s rodiči o víkendu. 

 
 

11) Jednatel ZO Jiří Stejskal vyznal členy, aby se přihlásili k účasti na květnovém výjezdu do 
zoologických zahrad ve Francii s CK Primaroute. 

 
12) Člen ZO Jan Potůček informoval o semináři, který dnes proběhl na burze Živá exotika a týkal 

se pozitivních seznamů zvířat. Přednášku zde měl konzultant Terarijní společnosti Praha Petr 
Roth. 
 



13) Jednatel ZO Jiří Stejskal vyhlásil vědomostní kvíz o ceny, v níž zvítězil stůl č. 1 reprezentovaný 
Jiřím Machem (HK), Zdeňkem Špalkem, Jaroslavem Votavou a Martinem Šimonem. 
 

14) Předseda ZO Jiří Vojtěch vyhlásil tombolu, která vyvrcholila předáním divokého prasete 
hlavnímu vítězi Jiřímu Machovi z Vlčí Habřiny. Na tombole se podílele věcnými cenami 
většina našich členů a celkem bylo losováno o NEUVĚŘITELNÝCH  110 cen. 
 

15) Předseda ZO Jiří Vojtěch ukončil výroční schůzi a popřál všem úspěšný start do nového roku. 
 
 
Zapsal: Jan Potůček 

 


